
的|艺术中⼼心 成⽴立宣⾔言 
 

我们很⾼高兴地宣布，经过半年年多的紧张筹备，在北北京市东城区张⾃自忠路路3号段祺瑞执政府
旧址院内，北北京⼜又⼀一家新的当代艺术独⽴立空间将于2018年年3⽉月20⽇日正式向公众开放。我们
的空间名为 的|艺术中⼼心 。

 

同时，⾮非常荣幸地向⼤大家推出⾸首展——知名艺术家、电影导演雎安奇个展《⽐比体温低1.5～
2℃》。他的作品将以⼀一种逼近写实的影像讨论欲望这⼀一主题。所有参展作品为艺术家
2018年年新作。由空间创始⼈人夏彦国担任此次展览的策展⼈人。

 

我们希望 的|艺术中⼼心 不不是常规的展览展示空间，也不不会局限于当代艺术本身。它是什什
么，将通过接下来的⼀一系列列活动内容向⼤大家揭示。我们⾮非常愿意为当代艺术提供新的活⼒力力，
推动当代艺术的教育普及，为促进中国本⼟土与外界更更多的交流⽽而努⼒力力。

 

敬请关注 的|艺术中⼼心 未来开展的活动和项⽬目。我们期待您的⽀支持和有益的批评。

 

在空间筹备过程中，我们得到了了许多朋友们热情⽆无私的帮助，谨此表示由衷地感谢！ 

                                                                                                          的|艺术中⼼心 团队


*   空间名称正式书写格式为：

【空格】的|艺术中⼼心【空格】




Statement of de Art Center

 

After more than half a year of intense preparation, we are pleased to announce that de 
Art Center will be open to public on March 20th this year. de Art Center is an alternative 
space dedicated to contemporary art. Central location is one of the space’s features as 
its address 3 Zhangzizhong Road is where the Duan Qirui Former Adminstration used to 
govern.

 

For the inaugural exhibition, we are honored to present artist and director Ju Anqi’s 
latest works. The exhibition, titled ‘1.5～2℃ Lower than Body Temperature’, will discuss 
the subject of desire by moving images that approaches the reality. The solo exhibition 
is curated by the founder of de Art Center Xia Yanguo.

 

We hope de Art Center is an alternative space for art exhibitions and ideas that can only 
be defined by what it initiates. And we hope everyone will find their answers to the 
question about who we are and what we do in our ensuing activities. All in all, we are 
keen to empower contemporary art in China and promote its acknowledgement. We 
hope the space could be a platform for communication beyond any borders.

 

We look forward to participations and advice from all directions.

 

And we express our heartfelt gratefulness to those who lend their support and help to 
make things right. Thank you all.

 

de Art Center


关于我们 

 的|艺术中⼼心 
是⼀一家⾮非盈利利当代艺术机构，我们希望通过多样化的活动内容，包括展览实践、研究项⽬目
以及相关的公共教育活动、国际交流活动等，协同国内外艺术从业者和爱好者共同打造⼀一
个国内外艺术交流的当代艺术发声地。中⼼心每年年设定⼀一个核⼼心内容，今年年我们将为⼤大家呈
现⼀一系列列来⾃自亚洲的艺术家展览，敬请关注和期待！ 

学术委员会： 
夏彦国                       
独⽴立策展⼈人 
 的|艺术中⼼心 创办⼈人 
  
⾼高元硕  Wonseok Koh       
韩国釜⼭山美术馆总策展⼈人 
  
鹫⽥田梅梅洛洛  Meruro Washida 
⽇日本⾦金金泽21世纪美术馆策展⼈人 
第57届威尼斯双年年展⽇日本馆策展⼈人 
  



地址： 
北北京市东城区张⾃自忠路路3号（段祺瑞执政府旧址院内） 
  
联系⽅方式： 
+86-156-1188-7174 
info@deartcenter.org 
  
交通路路线： 
地铁5号线【张⾃自忠路路】站A出⼝口向⻄西100⽶米，张⾃自忠路路3号（段祺瑞执政府旧址
院内） 

ABOUT US

 

de Art Center is a non-profit space of contemporary arts. Through a great variety of 
events and activities, including exhibitions, research initiatives and related programs of 
public education, international exchanges, etc., and with the collaboration from art 
practitioners and arts enthusiasts, we do hope to build a *breeding ground* to facilitate 
the artistic exchange between China and the world. The Center will be establishing a 
theme each year. This year we would like to present a series of exhibits by Asian artists. 
Your interests are deeply appreciated __ stay tuned!

 

Academic Committee:


Xia Yanguo                      

Independent Curator

Founder of de Art Center

 

Wonseok Koh (South Korea)    

Chief Curator of the Busan Museum of Art

 

Meruro Washida (Japan)   

Curator of 21st Century Museum of Contemporary Art, Kanazawa

Japan Pavilion Curator in the 57th Venice Biennale 2017

 

Address:

3 Zhangzizhong Road, Dongcheng, Beijing (inside Duan Qirui Former Government 
Building）

 

Contact:

+86-156-1188-7174

info@deartcenter.org

 

Access:

Subway-Take Line 5 to Zhangzizhonglu Station, Exit A, and walk 100m west along 
Zhangzizhong Road.



